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BR-01.0012.1.2.14.2017 

Protokół nr 58/2017 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2017 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja na temat procedur związanych ze zbywaniem mieszkań komunalnych. 

2. Powołanie zespołów kontrolnych do kontroli teatrów krakowskich (za wyjątkiem Teatru 

„Łaźnia Nowa”) oraz Muzeum Armii Krajowej. 

3. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1. 

Informacja na temat procedur związanych ze zbywaniem mieszkań komunalnych. 

 

W związku z prośbą członków Komisji wyrażoną na poprzednim posiedzeniu Zofia Kuryśko 

– Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta przedstawiła Komisji informację na temat 

obowiązujących w Gminie Kraków procedur związanych ze zbywaniem mieszkań 

komunalnych. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Wojciech Krzysztonek, Jerzy Popiel, Krzysztof Durek, Adam 

Kalita. Głównym tematem dyskusji była sprawa zabezpieczenia przed nadużyciami 

związanymi z obrotem mieszkaniami zakupionymi od Gminy z bonifikatą. Pytano, czy 

Miasto należycie informuje nabywców lokali mieszkalnych o obowiązku zwrotu bonifikaty 

w przypadku zbycia zakupionego lokalu przed upływem 5 lat i jak są egzekwowane zwroty 

bonifikat. 

Odpowiedzi na pytania i dodatkowych wyjaśnień udzielały: Zofia Kuryśko i Paulina Kajda 

z Wydziału Skarbu Miasta. 

 

Ad. 2. 

Powołanie zespołów kontrolnych do kontroli teatrów krakowskich (za wyjątkiem Teatru 

„Łaźnia Nowa”) oraz Muzeum Armii Krajowej. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował powołanie zespołów kontrolnych do kontroli 

miejskich instytucji kultury, w pierwszej kolejności teatrów miejskich oraz Muzeum Armii 

Krajowej. Potrzebę kontroli uzasadniał m.in. nieprawidłowościami, które zostały wykryte 

podczas kontroli przeprowadzonej przez Biuro Kontroli Wewnętrznej UMK w Teatrze 

„Łaźnia Nowa”. Zaproponował w pierwszej kolejności powołanie dwóch zespołów i aby 

każdy z nich przeprowadził kontrolę dwóch teatrów. W związku z tym, że w Teatrze „Łaźnia 

Nowa” była już przeprowadzana kontrola przez Biuro Kontroli Wewnętrznej UMK, a obecnie 

trwa kontrola w Teatrze Bagatela zaproponował, aby tych teatrów nie obejmować kontrolą 

Komisji.  
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W dyskusji udział wzięli; Wojciech Krzysztonek, Jerzy Popiel, Teresa Kwiatkowska, Adam 

Migdał, Adam Kalita, Mariusz Kękuś, Krzysztof Durek. 

Część członków Komisji wyrażało swoje wątpliwości dotyczące zasadności przeprowadzania 

kontroli instytucji kultury przez Komisję Rewizyjną. Pytano dlaczego akurat kontrola ma 

dotyczyć instytucji kultury, a nie innych miejskich jednostek, jaki miałby być jej zakres itp.  

Adam Kalita poinformował, że na kolejne posiedzenie Komisji przygotuje propozycję zakresu 

kontroli. 

 

 

Ad. 3. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekty uchwał w sprawie rozpatrzonych na 

poprzednim posiedzeniu Komisji skarg: 

- skargi na Prezydenta Miasta Krakowa (dotyczącej pozbawienia strony wglądu do akt spraw 

bez podania podstawy prawnej) - znak sprawy: BR-01.1510.10.2017. 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

niezasadną. Członkowie Komisji otrzymali propozycję projektu uchwały w tej sprawie. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji, 6 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 0 wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

- skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa (dotyczącej nie rozpatrzenia wniosku 

złożonego do objętego procedurą planistyczną miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa” z powodu 

przekroczenia terminu) - znak sprawy:  BR-01.1510.9.2017. 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

niezasadną. Członkowie Komisji otrzymali propozycję projektu uchwały w tej sprawie. 

Komisja w obecności 6 członków Komisji, 6 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 0 wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

- skargi na działania Prezydenta Miasta Krakowa oraz Wydziału Mieszkalnictwa Urzędu 

Miasta Krakowa (dotyczącej pomocy mieszkaniowej) - znak sprawy: BR-01.1510.11.2017. 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za 

niezasadną. Członkowie Komisji otrzymali propozycję projektu uchwały w tej sprawie. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 0 wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

 

Przewodniczący poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Komisji w okresie 

wakacji, m. in.: o piśmie Pełnomocnika Skarżącej przesłanym w związku z uznaniem przez 

Komisję za niezasadną skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa - znak sprawy: BR-

01.1510.26.2016 (dot. sposobu załatwienia przez Prezydenta Miasta Krakowa skargi na 

działania służb podległych Prezydentowi Miasta Krakowa w kontekście podejmowanych 

przez Wydział Skarbu Miasta działań na szkodę członków Wspólnoty Mieszkaniowej 

budynku przy ul. Tynieckiej). Przewodniczący stwierdził, że okoliczności wskazane w piśmie 

były podnoszone na posiedzeniach Komisji podczas rozpatrywania skargi. Pismo nie wnosi 

nic nowego co mogłoby spowodować wstrzymanie procedowania projektu uchwały 

w sprawie tej skargi na najbliższej sesji. 

Przewodniczący poinformował także, że wpłynęła przekazana przez Ministerstwo 

Sprawiedliwości skarga Krakowskiej Fundacji Pomocy Potrzebującym „Nasz Dom” na 

Radnego. Zaproponował, aby przekazać skargę do rozpatrzenia Komisji Dyscyplinarnej Rady 

Miasta Krakowa, ponieważ Komisja Rewizyjna nie zajmuje się skargami na Radnych. 

Komisja przyjęła propozycję w głosowaniu 7 głosami „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący zaproponował aby pozostałą korespondencję rozpatrzyć na kolejnych 

posiedzeniach. 
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Ad. 4 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących.  

 

Ad. 5. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

O godzinie 16.00 prowadzący obrady zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

 

         Adam Kalita 

  Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


